

《单词百科:meanwhile是什么意思?meanwhile怎么发音?meanwhile的解释和用法》

英语单词meanwhile是什么意思?meanwhile怎么读?meanwhile怎么发音?简答网为您整理了meanwhile的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



meanwhile怎么读

meanwhile的读音:[mi nwa l]

meanwhile的意思

1、adv.同时;在此期间;与之相比;

meanwhile的近义词

1、for now 暂时，目前，眼下;

- 2、for the moment 暂时，目前;聊且;
- 3、for the time being 暂且;目前;权时;
- 4、interim adj.暂时的，临时的;期中的;
- 5、lag vi.走得极慢，落后;

meanwhile的双语例句

- 1、I continued working, meanwhile, he went out shopping.

我继续工作，这期间他出去买东西。

- 2、The doctor will see you again next week. Meanwhile, you must rest as much as possible.

医生下周还会给你看病。在此期间，你一定要尽可能多休息。

- 3、Meanwhile, we analyzed the prospect and feasibility of chitosan based gel systems as new food additive.

并对壳聚糖凝胶体系作为新型食品添加剂的发展前景和可行性进行了分析。

- 4、Kate turned to beckon Peter across from the car, but Bill waved him back, meanwhile pushing Kate inside.

凯特转身示意汽车对面的彼得过来，可是比尔却挥手示意他回去，同时把凯特推进车内。

- 5、Meanwhile we must do a good job in transport and communications.

同时我们要搞好交通运输工作。

- 6、Meanwhile, melt the white chocolate in a bowl suspended over simmering water.

同时，把碗置于微沸的水上，将白巧克力放入碗中使其熔化。

- 7、You needn't worry; I'll be ready to greet them. Meanwhile I'm off to discuss the Fowler's party with Felix.

你不必担心，我会招呼他们的。其间，我还要去跟费利克斯商量一下福勒举办聚会的事。

8、Meanwhile, Dusty Springfield's new TV series began a run on BBC 1.

同时，达斯蒂·斯普林菲尔德的电视剧新作开始在BBC1台播放。

9、"I can very easily explain my dealings with them." — "I am sure you can, sir. But in the meanwhile I must ask you to come with me."

“我跟他们之间的交往很好解释。”——“这我相信，先生。不过，我还得请您跟我走一趟。”

10、Meanwhile, back in London, Palace Pictures was collapsing.

与此同时，伦敦的皇宫影业公司也正在分崩离析。

11、Meanwhile, Turner is careful when he makes coaching suggestions to Liu.

同时，特纳仔细的向刘提出训练建议。

12、I'll be back soon. Meanwhile follow on.

我马上就回来，你继续干下去好了。

13、Meanwhile, sales of vinyl records halved in 1992 to just 6.7m.

与此同时，黑胶唱片的销售量在1992年下降了一半，只有670万张。

14、Meanwhile, full attention be paid to the criminal fine and other penalty items in this crime.

同时，对于本罪中罚金刑的适用及与相关犯罪的区别也应予以充分重视。

15、Bob spent fifteen months alone on his yacht. Ann, meanwhile, took care of the children on her own.

鲍勃独自在他的游艇上待了十五个月。在这段时间，安一个人照顾孩子。

16、We need some new curtains, but these will do for the meanwhile.

我们需要一些新的窗帘，但这些暂时还可以用。

17、Meanwhile, Kelly had reached home.

在此期间，凯丽已经回到家里。

18、The flight will be announced soon. Meanwhile, please remain seated.

很快就要广播通知登机,在此期间请继续留在座位上。

以上是简答网为您整理的meanwhile怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于m

eanwhile的用法、

meanwhile的释义、meanwhile的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/meanwhile>

